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PROTOKÓŁ Nr XXXI/21 
z XXXI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie 

z dnia 1 października 2021 r. 
od godz. 9:01 do godz. 9:25 

 
                                                Proponowany porządek obrad 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  

2021- 2038, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r. 

 
4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad.           

 

Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady XXXI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Jan Lichacz 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie.  

Przewodniczący oddał głos Burmistrzowi Zalewa, na wniosek którego została zwołana Sesja. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że zawnioskował o zwołanie sesji nadzwyczajnej  

w związku z potrzebą dokonania zmian w budżecie gminy. Mianowicie zwiększenia środków 

wymaga inwestycja dotycząca wykonania ciągów pieszo-jezdnych na cmentarzu 

komunalnym w Dobrzykach. Burmistrz wyjaśnił, że wyłoniony został wykonawca prac, który 

jest w stanie zrealizować zadanie do 1 listopada. Ponadto w dniu wczorajszym wpłynęła 

korekta dotacji udzielonej przez Wojewodę, którą również należy uwzględnić w budżecie. 

Szczegółowo wyjaśni to Skarbnik Gminy. 

 

Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 



Przewodniczący Rady Jan Lichacz stwierdził, że na sali znajduje się 14 radnych, co stanowi 

kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1), następnie poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 1 radny nie oddał głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. 3. Dyskusja i głosowanie nad następującym projektem uchwały 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz poprosił o odczytanie projektów uchwał.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na 
lata  
2021- 2038. 

 

Następnie wyjaśniła, że Radni otrzymali zmienioną treść projektu uchwały nr 2, załączników 

do projektu uchwały (załącznik wydatków, załącznik przychody i rozchody) oraz 

uzasadnienie uchwały. Wynika to z faktu, iż po przekazaniu Radnym projektów uchwał do 

Urzędu wpłynęła decyzja Wojewody z dnia 29 września 2021r. W związku z tym, iż z końcem 

września następuje zamknięcie kwartału, należało powyższą decyzję wprowadzić do budżetu 

z dniem 30 września 2021r. Decyzja dotyczy zmniejszenia środków na podręczniki szkolne o 

kwotę 1.618,52 zł.  

w związku z czym, korekcie uległa kwota dochodów i wydatków w odpowiednich miejscach 

projektu uchwały i załączników. Następnie Skarbnik odczytała projekt uchwały 

 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r, 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że podczas Zebrania Wiejskiego mieszkańcy 

Sołectwa Dobrzyki zagłosowali za przeznaczeniem kwoty 25.000 zł. z funduszu sołeckiego 

na budowę ciągów pieszo-jezdnych na cmentarzu komunalnym w Dobrzykach. Dodatkowe 

10.000 zł. było zabezpieczone w budżecie gminy. Po przeprowadzeniu zapytania ofertowego 

zgłosił się jeden wykonawca, z którym dodatkowo przeprowadzono negocjacje. Ostatecznie 

kwota wykonania zadania wynosi niespełna 60.000 zł. Brakująca kwota to 32.000 zł. 

Burmistrz dodał, że zależy mu na czasie, gdyż chciałby, aby zadanie zostało wykonanie 

przed świętem Wszystkich Świętych.  



 

Radny Mirosław Mićko zapytał, kiedy Rada Sołecka uchwaliła przeznaczenie środków na 

budowę ciągów pieszo- jezdnych na cmentarzu. Poprosił o podanie dokładnej daty.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odpowiedział, że nie pamięta dokładnej daty 

ubiegłorocznego Zebrania Mieszkańców, na którym zadecydowano o przeznaczeniu 

środków. 

 

Radny Mirosław Mićko powiedział, że nawiązując do sytuacji z przed dwóch tygodni, kiedy 

mówiono o budowie chodnika do ulicy Rolnej, zastanawia się, gdzie należy przeznaczyć 

środki, czy na budowę chodnika przy stacji paliw, czy na cmentarzu. Uważa, że chodnik 

bardziej potrzebny jest na ulicę Rolną.  

 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz poinformował, że w sprawie chodnika, o którym 

wspomniał Radny, wpłynęła petycja mieszkańców ulicy Rolnej. Została ona rozpatrzona 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji i będzie przedmiotem obrad na sesji 20 

października.  

  

Radny Mirosław Czyszek zapytał, jaki zakres obejmować będą prace na cmentarzu. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że prace obejmować będą powierzchnię około 

200 m2 od wejścia na cmentarz w kierunku Kanału Dobrzyckiego.  

 

W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod 

głosowanie projekt uchwały nr 1. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 1 radny nie głosował.  
 
Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 2. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 

Ad. 4. Sprawy różne. 
 



Przewodniczący Rady Jan Lichacz poinformował, że 20 października 2021r. planowana jest 

sesja zwyczajna. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński poinformował, że w Niepublicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej „Zdrowie” w Zalewie, osoby chętne w wieku 70+ oraz nauczyciele, mogą 

nieodpłatnie poddać się szczepieniu przeciwko grypie.  

 

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jan Lichacz zamknął XXXI 

nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

               /-/ Jan Lichacz 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                                 

Katarzyna Jędrzejowska 


